
                    
 
 

                             Badebro på vej i Nykøbing F. 
 
Formand for Vinterbadenetværket Guldborgsund, Ann Dasseville, havde en ualmindelig god nyhed 
med i ærmet på generalforsamlingen i netværket 26. oktober på det gamle rådhus i Stubbekøbing. 
Der kommer en badebro i Guldborgsund, udfor Bakkehuset og syd for Nordre Bådelaug, hvor 
vinterbaderne hidtil har kunnet få det kolde gys. Yderligere fortalte Ann Dasseville, at hun havde 
skimtet skitsen, som nu skal myndighedsbehandles. Siden skal udbudsmaterialet sendes ud. 
Vandkvaliteten er i orden og pengene er der også, sagde Ann Dasseville. Hun tror på projektet, og at 
broen ligger der til næste vinterbadesæson. 
Guldborgsund Kommune har også meldt ud, at der er penge til en sauna, en mobil af slagsen. Den 
nyhed skabte debat, for flere i vinterbadenetværket mener ikke at netværket kan påtage sig den 
opgave. Flytning, rengøring, opvarmning, forsikring m.m. Masser af opgaver, som man mener et 
større forum må tage stilling til. 
På generalforsamlingen blev formanden såvel som bestyrelsesmedlemmerne Marianne Schjerning , 
Grethe Jørgensen, Bente Karlsen, Lene Vinther og Lis Bischoff genvalgt. Det samme for kassereren 
Erik Kjørup Andersen. Jette Holck ønskede ikke at fortsætte som revisor, og den opgave valgtes 
Inger Probst til. Samtlige suppleanter blev også genvalgt. 
Regnskabet viser et overskud på godt 12.000 kroner og en egenkapital på godt 29.000 kroner. 
Kontingentet er fortsat 100 kr. årligt. Og der har været en fin medlemstilgang. Omkring 50. 
Fællesskabet er vigtigt i badenetværket, og foreningen er lidt kede af, at Nysted ikke vil være med 
lige som f.eks. Gedser og Guldborg L. 
Der var en del diskussion om vedtægtsændringer. Småting, som mundede ud i, at bestyrelsen tæller 
7 plus 2 suppleanter. 
Foreningen har iøvrigt meldt sig ind i DGI. 
 
   Generalforsamlingen blev styret af Henning Matthiesen. 
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